

# STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNF<sup>TM</sup>-MÖTE  
10 SEPTEMBER 2019

**Tid: 12:09**

**Plats: Acceptorn, Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALBERT JOHANSSON
VICE ORDFÖRANDE	ALBIN AHLBÄCK
KASSÖR	ANTON WIKSTRÖM
SEKRETERARE	EMMA NIRVIN
VECKOBLADERIST	IDA EKMARK
KANDIDATANSVARIG	ELIN OHLMAN
MASTERANSVARIG	JOHANNA WARNQVIST
MATANSVARIG	TOBIAS WALLSTRÖM

**§1 Mötets öppnande** Albert Johansson öppnar mötet kl. 12:09.

**§2 Val av justerare** Ida Ekmark väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet** Samtliga har arrangerat cocktailparty och verksamhetsmöte

- Albert har kollat på hur salsbokning fungerar och varit på styremöte
- Ida har lagt upp tentor, fått ett mail om tentastatistik (och vidarebefordrat till Tobias)
- Anton har lämnat tillbaka vinet från SSNFF och fått sin överlämning
- Albin har varit på föreningskväll
- Elin anmält sig till teambuilding, hittat resterande kursutvärderare, dragit ihop infomöte till imorgon, påmint gamla utvärderare om kursnämnder och gått på föreningskväll
- Emma var på föreningskväll

**§5 Utvärdering Cocktailparty** Vi hade för lite mat. Det var lagom mängd vin, men till nästa gång vill vi köra hälften hälften vitt och rött. Framöver handlar vi på måndagar, då vi inte behöver kompensera för mottagningsarr. Det kom inte många föreläsare, oklart anledning. Kommunikationen under handlingen bör förbättras, så därför följer någon mer ruti-nerad med nästa gång (t.ex. Emma eller Albert).

**§6 SNF räknestugor** Jana vill att vi ska ha räknestugor. Förra årets SNF<sup>TM</sup> har tidigare förklarat varför de inte haft. Vi väntar på mer info från Jana och skjuter upp diskussion tills dess.

**§7 Aspning Års-kursrepresentant** Vi räknar med max 10 Nollan, men ska dubbelkolla med tidigare år. Vi vill inte behöva lägga ner tid på förberedelser, så det ska köpas fika. Under arret ska vi prata om vad vi gör, varför man kan vilja söka posten och allmänt lära känna oss. En allmän mingelkänsla under kvällen. Nästa vecka ska vi bestämma vem som skickar ut info till Nollan.

**§8 Tentastatistik** Tobias ska pusha både som SNF<sup>TM</sup> och Spidera, med eventuell hjälp från Ida.

**§9 Mekanik 2 uppföljning** Albin ska maila Stellan och dubbelkolla hur det ligger till.

**§10 Ansvarig för FinForm-texter** Albert blir ansvarig.

**§11 Övriga frågor**

- **Canvas:** Albert ansvarar för att skicka ut information på FaceBook
- **Kurser:** Många Nollan verkar ha missat anmälan till tentor och duggor. Tobias ska därför informera om Ladok för Nollan på Facebook.
  - F2: Det börjar stressigt och med dålig info om förstudier i exp-fysen.
  - TM2: Verkar ha ett ganska lugnt schema denna läsperiod.
  - F3: Bra, lite kaos med valen till expfys-labbarna.
  - TM3: Mycket valbart, men har inte hört klagomål hittills.
  - Master physics: Lugnt för vana F-are.
  - Master CAS: Bra, lite stressig start med inlämningar. Konstig shemaläggning med halv-obligatoriska moment på kvällstid.
- **Verksamhetsmöte:** Planeras in som lunchmöte onsdag 18 september
- **Möte med vUO:** Albert ska ta upp bevakning om mastersprogram. Fler förslag kan skrivas till Albert innan måndag.

**§12 Nästa möte** Nästa möte blir 17 september 2019.

**§13 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Albert kl. 13:06.

---

Albert Johansson  
Ordförande

---

Emma Nirvin  
Sekreterare

---

Ida Ekmark  
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.  
Kontakta sekreteraren i SNF<sup>TM</sup> ([snf.sekr@ftek.se](mailto:snf.sekr@ftek.se)) för kontroll eller övriga frågor.